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az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Feladataihoz képest megfelelő-e az állategészségügy érdekérvényesítő
szerepe?" címmel a Házszabály 91. §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszternek .

Tisztelt Miniszter úr!

Elődjének is már föltettem a kérdést, hogy az éppen aktuális állapotától, az
eddigi gyakorlattól függetlenül, az állategészségügy a minisztériumban, a
kormányban rendelkezik-e azzal a lehetőséggel, hogy ha azokkal jól él,
megfelelően tudja érvényesíteni az állategészségügy a közérdeket -
mindenekelőtt a járványmentességet, az egészséges élelmiszert - illető
szakértelmét, feladatait . Azzal, hogy a minisztérium több mint 30 főosztályának
egyike, s mindössze egy főosztályként, ahol állatorvosok az érdemi ügyintézők,
képes-e eredményesen lobbizni úgy, hogy a miniszteri szintig egy közvetlen
felügyeletet gyakorló helyettes államtitkáron, az ügyben érdekelt további
helyettes államtitkárokon, s az államtitkárokon keresztül juttat el .

A napi események ismét arra utalnak, hogy folytatódott az állategészségügyi
szolgálat defenzív magatartása, kimondottan a szakterületébe tartozó ügyekben
mások, a humán egészségügy, ornitológusok, állattenyésztők nyilatkoztak meg,
mire a nagy pánik és szakmai zűrzavar után már szót kapott a szakértelem is .

Hivatala
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Dr. Czira Szabolcs



Miniszter úr kérdezem, Ön szerint feladataihoz képest megfelelő-e az
állategészségügy érdekérvényesítő szerepe?

Várom szíves tájékoztatását .

Budapest, 2005. október 17 .
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